
 
 

INSTRUCTIONS FOR USE 
REF: 815230 – 815231  

35/45 CM PUMP SUCTION CUP GRAB BAR 
CAUTION : THE PUMP SUCTION CUP GRAB BAR MUST BE USED AS A SUPPORT AID 
AND MUST UNDER NO CIRCUMSTANCES SUPPORT THE TOTAL WEIGHT OF THE BODY. 

 
1- AS THE PUMP SUCTION CUPS MAY LOSE ADHESION OVER TIME, IT IS RECOMMENDED TO 
REATTACH  THE SUPPORT  BAR  TO ENSURE THAT  IT  ADHERES  PERFECTLY TO THE 
SURFACE. 

 
2- THE LOCKING INDICATORS ARE DESIGNED TO ENSURE A SUCCESSFUL INSTALLATION. 
THEY ARE NOT INTENDED TO GUARANTEE GOOD ADHESION TO THE SURFACE IN 
SUBSEQUENT USES. 
RE-INSTALLING AND TESTING THE SUPPORT BAR  REGULARLY IS THE BEST GUARANTEE 
OF A PERFECT INSTALLATION. 

 
3- IF YOU LEAVE THE GRAB BAR MOUNTED FOR A LONG PERIOD OF TIME WITHOUT 
REATTACHING IT FROM TIME TO TIME, THE SUCTION CUPS MAY LOSE THEIR GRIP. IN THIS 
CASE THE SUPPORT BAR MAY BE LESS ADHESIVE WHEN IT IS REASSEMBLED. IT WILL 
THEN BE NECESSARY TO LEAVE IT ASIDE FOR 3 OR 4 DAYS TO ALLOW THE SUCTION CUPS 
TO RETURN TO THEIR ORIGINAL SHAPE. YOU CAN THEN REUSE THE GRAB BAR IN ITS 
ORIGINAL SHAPE. 
CONDITIONS  OF  MAXIMUM EFFICIENCY. 
IN ANY EVENT, CHECK THE ASSEMBLY BEFORE EACH USE. 
IMPORTANT : 
THIS ARTICLE CAN BE USED TO SUPPORT HEAVY LOADS. MISUSE CAN IMPAIR ITS 
PERFORMANCE AND PERMANENTLY DEGRADE IT. 
THE MAXIMUM WEIGHT SUPPORTED BY THE BAR IS 40 KG 

 
INSTALLATION: 
Place the grab bar at the desired position near the bathtub, in the shower, near the toilet... The suction 
cups must be on a flat, uniform, smooth and non-porous surface. Placing the suction cups on a crack or 
tile joint will prevent it from adhering properly and will make the grab bar unstable. 
1. Clean the mounting surface cleanly. Make sure it is dry and dust-free. 
2. Place the grab bar, making sure that the suction cups are not placed on a crack or tile joint. Slightly moisten 

the suction cups for better adhesion. 
3. Push the grab bar firmly to release air from the suction cups (Figure 1) and lock by firmly pushing the locking 

button about 3-4times after the red color part inside the handle completely without seeing by eyes (Figure 3). 
4. IMPORTANT: Make sure the RED PART WARNINGS are fully depressed (Figure 4). If RED still appears, 

release the locking by the releasing button(Figure 5) and lock it again. 
The LOCKING PADS (near the suction cups) must not be placed on waterdrops, or a surface different from 
that on which the suction cups rest. 

5. Re-test the adhesion of the grab bar a few minutes after installation. 
 

PLEASE NOTE : 
THE LOCK INDICATORS ARE ONLY AIDS TO INDICATE THE QUALITY OF THE INSTALLATION. YOU 
MUST ALWAYS TEST THE GRAB BAR MANUALLY BEFORE EACH USE. 
DISMANTLING : 
1. Release the locking by push one time of releasing button(Figure 5). 
2. Slowly slide the grab bar to the edge of its support surface. You can also slide your finger under the grab bar 

to slightly lift the suction cup. 
DO NOT PULL THE GRAB BAR OUT, AS THIS COULD CAUSE PERMANENT DAMAGE. 
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NOTICE D’UTILISATION 
REF: 815230 – 815231  

BARRE A VENTOUSES PUMP 35CM, 45CM 
 

ATTENTION : LA BARRE D'APPUI À VENTOUSE DOIT ÊTRE UTILISÉE COMME UNE AIDE AU 
SOUTIEN ET NE DOIT EN AUCUN CAS SUPPORTER LE POIDS TOTAL DU CORPS. 

 
1- Étant donné que les ventouses peuvent perdre leur adhérence avec le temps, il est 
recommandé de réattacher la barre de soutien pour s'assurer qu'elle adhère parfaitement à la 
surface. 
2- Les indicateurs de verrouillage sont conçus pour assurer une installation réussie. Ils ne sont 
pas destinés à garantir une bonne adhérence à la surface lors des utilisations ultérieures. 
Réinstaller et tester régulièrement la barre de soutien est la meilleure garantie d'une installation 
parfaite. 
 
3- Si vous laissez la barre d'appui montée pendant une longue période sans la réattacher de 
temps en temps, les ventouses peuvent perdre leur adhérence. Dans ce cas, la barre de soutien 
peut être moins adhérente lorsqu'elle est réassemblée. Il sera alors nécessaire de la laisser de 
côté pendant 3 ou 4 jours pour permettre aux ventouses de retrouver leur forme originale. Vous 
pouvez ensuite réutiliser la barre d'appui dans des conditions d'efficacité maximale. En tout cas, 
vérifiez l'assemblage avant chaque utilisation. 
 
IMPORTANT : 
CET ARTICLE PEUT ÊTRE UTILISÉ POUR SUPPORTER DES CHARGES LOURDES. UNE 
MAUVAISE UTILISATION PEUT ALTÉRER SES PERFORMANCES ET LE DÉGRADER DE FAÇON 
PERMANENTE. 
Le poids maximum supporté par la barre est de 40 kg. 

 
INSTALLATION : Placez la barre d'appui à l'endroit souhaité près de la baignoire, dans la 
douche, près des toilettes... Les ventouses doivent être placées sur une surface plane, 
uniforme, lisse et non poreuse. Placer les ventouses sur une fissure ou un joint de 
carrelage empêchera une adhérence correcte et rendra la barre d'appui instable. 
1. Nettoyez soigneusement la surface de montage. Assurez-vous qu'elle est sèche et sans poussière. 
2. Placez la barre d'appui, en vous assurant que les ventouses ne soient pas placées sur une fissure ou un joint de 

carrelage. Humidifiez légèrement les ventouses pour une meilleure adhérence. 
3. Appuyez fermement sur la barre d'appui pour chasser l'air des ventouses (Figure 1) et verrouillez en appuyant 

fermement sur le bouton de verrouillage environ 3 à 4 fois après que la partie rouge à l'intérieur de la poignée soit 
complètement enfoncée (Figure 3). 

4. IMPORTANT : Assurez-vous que les AVERTISSEMENTS DE PARTIE ROUGE soient complètement enfoncés 
(Figure 4). Si le ROUGE est toujours visible, relâchez le verrouillage avec le bouton de déverrouillage (Figure 5) 
et verrouillez à nouveau. Les COUSSINETS DE VERROUILLAGE (près des ventouses) ne doivent pas être 
placés sur des gouttes d'eau ou sur une surface différente de celle sur laquelle reposent les ventouses. 

5. Re-testez l'adhérence de la barre d'appui quelques minutes après l'installation. 
 

REMARQUE : LES INDICATEURS DE VERROUILLAGE SONT UNIQUEMENT DES AIDES POUR INDIQUER LA 
QUALITÉ DE L'INSTALLATION. VOUS DEVEZ TOUJOURS TESTER MANUELLEMENT LA BARRE D'APPUI 
AVANT CHAQUE UTILISATION.  
DÉMONTAGE : 
1. Relâchez le verrouillage en appuyant une fois sur le bouton de déverrouillage (Figure 5). 
2. Faites glisser lentement la barre d'appui vers le bord de sa surface de support. Vous pouvez également glisser 

votre doigt sous la barre d'appui pour soulever légèrement la ventouse. NE TIREZ PAS SUR LA BARRE 
D'APPUI, CAR CELA POURRAIT CAUSER DES DOMMAGES PERMANENTS. 
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